

Title (en)

Form panel with telescopic strut and bracket strut

Title (de)

Schalbrett mit Teleskopstempel und Strebestempel

Title (fr)

Banche pourvue d'un étai télescopique et d'un bracon d'étaï

Publication

EP 1865124 A1 20071212 (FR)

Application

EP 07301088 A 20070606

Priority

FR 0652078 A 20060609

Abstract (en)

The panel (3) has a strut bracket (1) with an end (2) fixed on the panel using a attachable and detachable articulation unit (8). The unit (8) is integrated with an infrastructure crosspiece (11) of the panel and has parallel flanges (12, 12') separated from a distance more than width of the end corresponding to the bracket. The unit cooperates with a fixed axle (13) at the level of the end and rectangular or square plane section whose small dimension corresponds to the section of an opening (10) and whose diagonal corresponds to diameter of an inner section of the unit.

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet une banche ou analogue, pourvue d'un étai télescopique et d'un bracon d'étaï (1), qui est fixé à une première extrémité (2) près du bord inférieur de la banche (3) et relié à articulation à son autre extrémité avec le pied de l'étai télescopique, dont la tête est reliée à la banche (3) près du bord supérieur de cette dernière. Banche caractérisée en ce que la fixation de la première extrémité (2) du bracon (1) sur la banche (3), près du bord inférieur de cette dernière, est effectuée par l'intermédiaire d'un moyen d'articulation (8) débrochable et embrochable dans une seule position prédéterminée et verrouillable par simple pivotement.

IPC 8 full level

E04G 17/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 17/14 (2013.01); **E04G 2011/067** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2776004 A1 19990917 - EUROBRESS SARL SOC [FR]
- [A] US 4601456 A 19860722 - JAN SHAW G [TW]
- [A] FR 2598453 A1 19871113 - HUSSON CIE SA R [FR]
- [A] FR 1521448 A 19680419 - A DELOS & FILS ETS
- [PA] FR 2884536 A1 20061020 - MECAFONCTION SARL [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1865124 A1 20071212; FR 2902126 A1 20071214; FR 2902126 B1 20120323

DOCDB simple family (application)

EP 07301088 A 20070606; FR 0652078 A 20060609